
Referat FAU møte Rosseland 01.10.2020 
 
Til stede: Hilde Folkvord (Nestleder/ 1.trinn), Beate Kvia (2.trinn), Anders G. Madsen (Sekretær/ 
3.trinn), Nina Brenden (4.trinn), Svein Arne Corneliussen (Kasserer/ 5.trinn), Andrine Nesse (Leder/ 
6.trinn), Therese Lyngdal (7.trinn), Geir Soma (Rektor) 
 
Forfall: SFO representant (ennå ikke valgt). 
 
Referent: Anders G. Madsen 
 
 
Sak 12  Refleksaksjon uke 47 

Mange reflekser igjen fra i fjor. Hilde ser på sponsorer for det som mangler og avklarer 
konkret dato med politi og trygg trafikk.  

 
Sak 13 Trafikksituasjon 
 Andrine har vært i kontakt med kommunen (Arvid Visnes), om «hjertesone». FAU blir invitert 
 til møte rundt dette i neste uke. Mål om godkjennelse av plan i løpet av desember.  
 FAU oppfordrer sterkt foreldre til å unngå trafikk opp til skolen! 
 
Sak 14 FAU representanter. 
 Representantliste og vara oppdateres.   
 
Sak 15  Valg av representanter til utvalg 

Rektor informerer om kommunalt foreldreutvalg (KFU), samarbeidsutvalg (SU) og 
skolemijøutvalg (SMU)  
KFU: Andrine. Vara Therese.  
SU: Hilde og Svein Arne. Vara: Beate og Anders. 
SMU: Hilde, Svein Arne, Anders, Nina. Vara: Andrine og Therese. 

 
Sak 16 Kommunikasjon mellom FAU og foreldrekontakter  

Ønskelig å få kontaktinfo til hvert trinns FAU representant på vekeplan. FAU representantene 
sørger selv for kontakte kontaktlærer på sitt trinn. 

 
Sak 17  Spørsmål fra en foresatt om FAU rosseland hadde grunnlag for å uttale seg om Hognestad 

skole. 
 Svar fra FAU: Uttalelse fra FAU Rosseland var et svar på høringsspørsmål fra 

kommuneadministrasjonen. FAU Rosseland har utelukkende uttalt seg om forhold som kan få 
betydning for Rosseland skole.  

 
Sak 18 Skolekrets ungdomsskolene 

Bekymring fra FAU om konsekvenser hvis bare en liten del av elevene fra Rosseland kommer 
innenfor skolekretsen til Vardheia ungdomsskole. (Enkeltelever splittes fra vennegjengen).    

 FAU inviterer formannskapet til dialog rundt konsekvensene for disse elevene.  
 
Sak 19 Eventuelt  

Info fra Rektor: Ny inspektør ansatt for 6+7. trinn (D-bygget). 
 
 

Neste møte 05.11.2020 


